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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/20-01/8 

URBROJ: 2186/026-01-20-18 

Varaždinske Toplice, 25. siječnja 2021. 

 

 

Z A P I S N I K 

Od 25. siječnja 2021. 

 

sa nastavka 31. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica održane 25. siječnja 2021. godine. 

Sjednica je sazvana pisanim putem Pozivom KLASA: 021-05/20-01/8, URBROJ: 2186/026-01-21-14 

od 19. siječnja 2021. godine, održana je u prostoru kino dvorane „Ljubelj“, Varaždinske Toplice, Trg 

sv. Martina 16, a započela je s radom u 16.00 sati. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Franjo Prstec, koji je pozdravio gradonačelnicu, 

stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog priopćavanja. 

 

Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednik je zamolio da se prozovu vijećnici.  

 

Nakon izvršene prozivke, predsjednik konstatira da je sjednici nazočno 9 od ukupno 15 vijećnika te 

da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 

 

Sjednici su nazočili: 

Franjo Prstec, Ljubica Nofta, Borislav Antolković, Ivan Dvorski, Stjepan Denžić, Željko Bedeković, 

Dragutin Šarec, Draženko Pokos i Srećko Detelj.  

 

Sjednici nisu prisustvovali vijećnici: Dragan Dašić, Nenad Posavec, Danijel Remenar, Marko Plišo, 

Josip Obad i Mladen Huzjak. 

 

Pored vijećnika sjednici je nazočila Dragica Ratković, gradonačelnica. 

 

Zapisničar: Martina Loborec       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

Predsjednik vijeća upitao je vijećnike da li imaju pitanja koja bi htjeli postaviti na sjednici. 

 

Za postavljanje pitanja prijavili su se vijećnici Željko Bedeković i Srećko Detelj. 

 

Nakon toga Stjepan Denžić, moli predsjednika Gradskog vijeća Franju Prsteca,  da se drži Poslovnika 

Gradskog vijeća i Statuta Grada, te da s tim u skladu nastavi sjednicu na način da se raspravi o 

predloženim točkama Dnevnog reda, navodeći da je aktualni sat 31. sjednice Gradskog vijeća 

odrađen na sjednici 21. prosinca 2020. godine.  
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Predsjednik Gradskog vijeća napominje da će vijećnicima dozvoliti da postavljaju pitanja, da je tako 

uvijek činio i da ne vidi razlog zašto vijećnici ne bi postavili pitanja, ako ih imaju. Poziva sve vijećnike 

na postavljanje pitanja ukoliko ih imaju. 

 

Vijećnik Stjepan Denžić, u ime kluba stranke HSLS-a, navodi da će vijećnici stranke HSLS napustiti 

sjednicu ukoliko predsjednik vijeća dozvoli ponovno održavanje aktualnog sata. 

 

Vijećnik Draženko Pokos također smatra da ponovno održavanje aktualnog sata nije u skladu s 

Poslovnikom Gradskog vijeća i Statutom Grada, te napominje da će i on napustiti sjednicu ukoliko 

predsjednik Gradskog vijeća dozvoli održavanje aktualnog sata. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, upitao je vijećnika Željka Bedekovića da li ostaje pri svom zahtjevu za 

postavljanjem pitanja.  

 

Vijećnik Željko Bedeković odgovara da ostaje pri svom zahtjevu. 

 

Vijećnici Stjepan Denžić i Draženko Pokos navode da i oni ostaju kod svoje odluke te da će, ukoliko 

se bude održao aktualni sat, napustiti sjednicu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća moli vijećnike da se smire ili da napuste sjednicu. 

 

Vijećnica Ljubica Nofta navodi da nema smisla da se ponovno održi aktualni sat, te moli da se 

razmotre predložene točke, bez postavljanja pitanja. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da možda vijećnica nije naviknuta na slobodu govora, ali da 

živimo u takvim vremenima, te da bude dozvolio postavljanje pitanja. 

 

Nakon kraće rasprave vijećnika o tome da li će ostati ili napustiti sjednicu, predsjednik Gradskog 

vijeća predložio je stanku u trajanju 10 minuta, i to u vremenu 16:05 – 16:15.  

 

Tom prilikom vijećnici Stjepan Denžić i Draženko Pokos napuštaju prostor dvorane. 

 

Nakon što je utvrđeno da se vijećnici Stjepan Denžić i Draženko Pokos, neće vratiti na sjednicu, 

predsjednik Gradskog vijeća navodi da se sjednica neće moći nastaviti zbog nedostatka kvoruma, te 

prekida sjednicu i određuje nastavak za sutra, 26. siječnja 2021. godine u 16:00 sati. 

 

 

 

 

Dovršeno! 

 

 ZAPISNIČAR PREDSJEDNIK 

  GRADSKOG VIJEĆA 

 Martina Loborec 

  Franjo Prstec 


